

## **Foreningen Genskabet**

*Fællesmøde tirsdag 6. August 2019 kl. 19-21*

*Torben er facilitator og Lilian er referent.*

Deltagere: Johnny, Doris, Lilian, Siri, Dorte, Torben, Lilian

Gæst: Elspeth

*Facilitator for næste møde er Siri og referent er Dorte.*

### **Opfølgning på beslutninger og handlinger fra sidste referat**

- Trailer: Der er ikke papirer på traileren
- Cykelværksted: Lilian og Siri følger op, sammen med Brian
- Fra kassereren: Mobilpay er godkendt og fungerer. Medlemsliste er ajourført og godkendelse fra bank er i orden
- Nøgler, Der er fulgt op - 1 nøgle er retur. Birte laver liste over hvem, der har nøgler
- Datalov, Siri kommer med papirer for procedure på næste bestyrelsesmøde

### **Faste punkter**

Kassereren:

Ønsker vi opretter en ny konto, en kassekonto for at forenkle den daglige arbejdsgang. Det vil koste et gebyr ved hver overførsel.

Beslutning: Vi opretter en kassekonto til formålet.

Bestyrelsen:

Intet nyt, der har ikke været afholdt møde siden sidste fællesmøde.

Dette mødes punkter

Trailer

Hvad koster det at sætte den istand, alternativt at købe en ny trailer?

Arbejdsgruppe: Johnny undersøger papirer til lovliggørelse. Siri og ? undersøger omkostninger og omfang. Herefter tager vi beslutning om vi sætter den istand.

Haveaffald

Der er på ytret ønske om at genoptage og undersøge muligheder for at haveaffald kan blive på øen. Genskabet tager initiativ til at afholde og facilitere et fællesmøde for interesserede.

Arbejdsgruppe bestående af Siri, Torben og Doris kommer med forslag til det videre arbejde.

Workshops og kurser

- Slibekursus - Torben
- Drager - Siri, Johnny + 1 - dato forslag onsdag 16.10.19
- Symaskine tæk - Torben spørger Viggo om en onsdag

- Mosaik workshop - Maja - 7.9 og 8.9
- Indramning af billeder - workshop - Torben, Elspeth og Siri
- Julepynt, lavet af bøger - Siri + 1 - 23.11 eller 24.11
- Smykker - upcycling - en lørdag i sep. Lilian og Poul

#### *Boblere - ideer til senere*

- Lamper
- Sæbekassebiler

#### *Nye ideer*

“Arbejdende foredrag” ved ekstern foredragsholder - **Oprydning**, indspark til hvordan vi bliver rigtig gode til at hjælpes vi ad med at gøre vores sted Genskabs-lækkert og indbydende som butik, værksted, undervisningsrum mm.

Lilian kommer med konkret forslag på næste møde, indhold og økonomi.

**Cirkulær økonomi**, Dorte kommer med oplæg.

**Energi**, Brian og Siri bringer emnet op igen.

Elsbeth præsenterer ide til et kunstnerisk projekt. Hun øver sig på en ny teknik til at dekorere på glatte flader, som glas, porcelæn og fliser. Elspeth øver sig i løbet af vinteren på teknikken. Til foråret laver vi en workshop.

Vedtægtsændringer er lavet. Teksten er til gennemlæsning hos Dorte

GPDL: Bestyrelsen gennemgår på næste møde procedure for GPDL - Siri

#### Inspirationstur

Besøg hos lampedesigner, som bruger plastikting til lamper Besøg i løbet af vinteren. Siri arbejder videre.

Besøg på Musicon i Roskilde, Lilian arbejder videre.

Fredagsbar, sidste fredag i måneden

Til næste fredagsbar kommer Toben med oplæg til “evaluering i festudgave”. Næste fredagsbar er fredag 30.8.

Giv Væk Lørdag - næste gang er lørdag 31.8.

Overvejelser omkring Giv Væk Lørdag. Arbejdet fylder meget 3 uger i udstrækning hver måned og vi bruger timer på opgaven. Ting, der bliver doneret og ting, der skal videre fylder meget. Der er

ønske om at det arbejde bliver mere systematisk og fylder mindre. Der er ønske om at værkstedsdagen, bliver det vi kalder det - en værkstedsdag, og butikken holdes ryddeligt på en tidligere dag på ugen, dette overvejes.

Følgende tiltag er der tilslutning til nu og her:

Til næste Giv Væk Lørdag, har følgende påtaget sig ansvar for at sortere:

- Tøj: Siri
- Køkkengrej: Birte
- Møbler: Johnny
- Elektronik: Kjeld
- Bøger: Lilian
- Lamper: Siri + 1 (en der gerne vil noget med el)

Der er flere ledige kategorier; for eksempel legetøj og spil, sports- og fritidsudstyr.

Ting, der skal fixes

- Opydning i rummet til højre - Brian, Siri, Lilian
- Køkkenvask - Vi har en stålvask med bordplade til at sætte op. Dorte, Torben og Siri
- Overdækning mod Nord: Torben og Martin sørger for at det nye rum fungerer.

Bogskabe

Dorte arbejder videre med et nyt bogskab i Orøgård

Lilian forhører sig i Bådelauget om boghylde ide

Der er en ny person på vej ind i gruppen.

Næste bestyrelsesmøde bliver mandag den 12.8. Kl. 19

Deleordning

Dorte og Torben orienterer og at de er ved at udarbejde en procedure.

Siden sidst

Tak for en dejlig fest til alle. Der var god opbakning, skøn mad, dejlig stemning og vi fik indviet vores nye område mod Nord.

Bogskabet benyttes fortsat flittigt.

Feedback fra dette møde

Der er generelt en god stemning i gruppen, ros til faciliteter for effektivitet og at holde mødet med de mange punkter på 2 timer.

Eventuelt - Og så var der lige ....

- Vi har fået tilbud om at købe et kasseapparat til 2000 kr. Skal vi det? Det bliver prøvekørt i august.
- Forbindingskasse: Der står nu en forbindingskasse på skabet over køkkenvasken.
- Opfordring til at vi bliver gode til at bruge tirsdag aften til UpCyckling. Det er hyggeligt.

## **Til kalenderen**

### **Internt**

Bestyrelsesmøde mandag den 12.8 kl. 19

Fredagsbar fredag 30.8.19

Giv Væk Lørdag 31.9.19

Haveaffald arbejdsgruppe – brainstorm møde ti 13.8. Kl 20

Fællesmøde tirsdag den 3.9. Kl. 19

### **Eksternt**

Insekthotel - workshop hos Skovhaven lørdag d. 14.9. kl. 14 på Hestebedgaard.

Efterårsloppemarked i hallen i uge 42

*ref. Lilian, 11 – 8 – 2019*